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KF § 135  DNR: KF/2007.23 
 
Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga 
ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 136  DNR: KF/2007.217 
 
Projektredovisningar 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson informerar fullmäktiges 
ledamöter om hur projektredovisningarna vid dagens sammanträde kommer att gå 
till. Projekten kommer att redovisas stationsvis och kommunfullmäktige delas upp 
i mindre grupper. Projektledarna kommer att redovisa sina respektive projekt. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen godkännes. 
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KF § 137  DNR: KF/2007.24 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor ställdes. 
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KF § 138   DNR: KF/2006.386 
 
Motion ang konkreta åtgärder vid återvinningsstationerna i Högsby kommun 
 
Kommunfullmäktigeledamöterna Inger Gustavsson och Nedzad Talovic har 
inlämnat motion daterad 2006-10-19 angående konkreta åtgärder vid 
återvinningsstationerna i Högsby kommun.  
 
Vi har ett antal gånger, här i fullmäktigesalen, bevittnat frågor rörande bland annat 
oordningen kring våran återvinningsstation i centralorten intill järnvägen och 
genomfartsvägen riksväg 34. 
 
Oordningen kan bero på flera orsaker: 
- att informationen är bristfällig 
- att skyltarna är för små och endast på svenska 
- att containrarna töms för sällan 
 
Följderna blir: 
- att återvinningsstationen blir en olägenhet för närliggande fastigheter som får 

kringflygande papper på sina tomter med mera 
- att förbipasserande på riksväg 34 eller på järnvägen får en negativ bild av 

Högsby – som skräpstation. 
 
Kan vi inte med dessa enkla åtgärder få ordning på våra återvinningsstationer bör 
större åtgärder göras i form av att bygga in stationerna eller överväga att flytta 
dessa till mer insynsskyddade områden. 
 
Socialdemokraterna yrkar på att: 
 
Kommunledningen bereder denna motion i motionärernas intentioner av åtgärder 
enligt ovan, i syfte att få en långsiktig ordning på våran återvinningsstation på 
järnvägsgatan samt en översyn av samtliga återvinningsstationer i kommunen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-10-19, § 193 att överlämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 

KU 07-01-10, § 13 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Motionen överlämnas till tekniska utskottet för beredning. 
_____ 

TU 07-04-23, § 21 
Tekniska utskottets förslag 
 
Tekniska utskottet vill återigen påpeka att återvinningsstationerna ej är en 
kommunal verksamhet.  
 
Åtgärder för att förbättra miljön på och runt stationen vid Järnvägsgatan i Högsby 
kommer att genomföras under våren 2007. 
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KF § 138   DNR: KF/2006.386 
 
Nya containers kommer att placeras ut, marken runt återvinningsstationen 
kommer att hårdgöras, plank kommer att monteras mot norr och söder. 
 
Tömningsfrekvensen kommer i fortsättningen vara 1 gång per vecka för att 
säkerställa att det alltid finns plats för material. 
 
Återvinningsstation i Allgunnen kommer att flyttas efter Allgunnens 
Samhällsförenings önskemål. 
 

KS 07-06-19, § 217 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet vill återigen påpeka att återvinningsstationerna ej är en 
kommunal verksamhet.  
 
Åtgärder för att förbättra miljön på och runt stationen vid Järnvägsgatan i Högsby 
kommer att genomföras under våren 2007. 
 
Nya containers kommer att placeras ut, marken runt återvinningsstationen 
kommer att hårdgöras, plank kommer att monteras mot norr och söder. 
 
Tömningsfrekvensen kommer i fortsättningen vara 1 gång per vecka för att 
säkerställa att det alltid finns plats för material. 
 
Återvinningsstation i Allgunnen kommer att flyttas efter Allgunnens 
Samhällsförenings önskemål. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet vill återigen påpeka att återvinningsstationerna ej är en 
kommunal verksamhet.  
 
Åtgärder för att förbättra miljön på och runt stationen vid Järnvägsgatan i Högsby 
kommer att genomföras under våren 2007. 
 
Nya containers kommer att placeras ut, marken runt återvinningsstationen 
kommer att hårdgöras, plank kommer att monteras mot norr och söder. 
 
Tömningsfrekvensen kommer i fortsättningen vara 1 gång per vecka för att 
säkerställa att det alltid finns plats för material. 
 
Återvinningsstation i Allgunnen kommer att flyttas efter Allgunnens 
Samhällsförenings önskemål. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 139   DNR: KF/2007.85 
 
Motion angående utbyggnad av fjärrvärme 
 
Ingemar Bergquist, (kd) har inlämnat en motion angående utbyggnad av 
fjärrvärme. ”Kommunen planerar ju för fjärrvärme och sammanlänkning av våra 
befintliga värmeverk, det vid Ringvägen och Mogården ev även det vid skolan. 
 
Vad vi förstår kommer då en ledning/kulvert dras via Kyrkogatan-Storgatan-
Järnvägsgatan norrut. Vi vet att i det sammanhanget skall även enskilda 
fastighetsägare ges möjlighet at ansluta. 
 
Men vad vi skulle önska är, att man i denna planering, även undersöker 
möjligheterna av att vintertid värme upp den ena trottoaren, (förslagsvis den södra) 
från Ringvägen via Kyrkebro och upp för backen till blivande biblioteket. 
 
Vi förutsätter att även biblioteket kommer att få ta del av denna värme och att även 
detta tas med i den planerade ombyggnaden av densamma. 
 
Vi känner också till planerna för ombyggnad av Storgatan, där det lär bli en hel del 
grävande i gatunätet i centrum framöver och då är det bra om samordning kan ske. 
 
Kristdemokraterna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar om: 
 
- att ta fram en kostnadskalkyl på vad det skulle kosta att genomföra 

uppvärmning av ovan nämnda trottoar. Samt även i detta beakta insparad 
snöröjning sandning/saltning ett antal år framöver i den kalkylen. 

- Att även i ombyggnadsplanen av Konsumfasigheten till bibliotek, beakta 
fjärrvärmealternativet”. 

 
KF § 41 07-02-15 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

TU § 22 07-04-23 
Tekniska utskottets förslag 
 
Tekniska utskottet ser till behovet av att gräva ner kulvert på de partier som berörs 
av ombyggnaden av Storgatan. 
 
Något kommunalt beslut föreligger inte om att bygga ihop fjärrvärmecentralerna. 
 
Detta ärende ligger hos den av KS utsedda energigruppen. 
 
Uppvärmning av trottoaren med hjälp av returvärmen är inte ett realistiskt 
alternativ med hänsyn till kostnaden. Alternativet skall naturligtvis beaktas vid en 
eventuell utbyggnad. Berörd kommunal fastighet efter Storgatan kommer att 
delges eventuella planer på utbyggnad av nätet. 
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KF § 139   DNR: KF/2007.85 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 

KS § 218 07-06-19 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet ser till behovet av att gräva ner kulvert på de partier som berörs 
av ombyggnaden av Storgatan. 
 
Något kommunalt beslut föreligger inte om att bygga ihop fjärrvärmecentralerna. 
 
Detta ärende ligger hos den av kommunstyrelsen utsedda energigruppen. 
 
Uppvärmning av trottoaren med hjälp av returvärmen är inte ett realistiskt 
alternativ med hänsyn till kostnaden. Alternativet skall naturligtvis beaktas vid en 
eventuell utbyggnad. Berörd kommunal fastighet efter Storgatan kommer att 
delges eventuella planer på utbyggnad av nätet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet ser till behovet av att gräva ner kulvert på de partier som berörs 
av ombyggnaden av Storgatan. 
 
Något kommunalt beslut föreligger inte om att bygga ihop fjärrvärmecentralerna. 
 
Detta ärende ligger hos den av kommunstyrelsen utsedda energigruppen. 
 
Uppvärmning av trottoaren med hjälp av returvärmen är inte ett realistiskt 
alternativ med hänsyn till kostnaden. Alternativet skall naturligtvis beaktas vid en 
eventuell utbyggnad. Berörd kommunal fastighet efter Storgatan kommer att 
delges eventuella planer på utbyggnad av nätet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 140   DNR: KF/2007.97 
 
Motion om ny ordning i fullmäktigesalen 
 
En motion har inlämnats av Sven-Erik Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) 
om ny ordning i fullmäktigesalen. 
 
Dagens ordning i kommunfullmäktige anser de inte vara den mest optimala. De 
anser att en ordning där ledamöterna får sitta partivis istället vore mer optimalt för 
arbetet i kommunfullmäktige. En sådan ordning kan underlätta för snabbare 
överläggningar inom vardera partiet och ett sådant system även kan innebära en 
extra trygghet för nya ledamöter. att en ordning där ledamöterna sitter partivis 
även också kan leda till ökad trivsel för ledamöterna, vilket i sin tur påverkar 
kvalitén på debatterna.  
 
Sverigedemokraterna föreslår kommunfullmäktige besluta, att ledamöterna 
placeras efter partigrupp. 
 

KF § 73 07-03-29 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 

KU § 135 07-05-02 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchef Joakim Malmdal får i uppdrag att utreda möjligheterna till 
en mer optimal möblering i tingssalen vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. Redovisning sker på 
kommunstyrelsens sammanträde den 22 maj. 

 
KU § 161 07-06-04 

Kommunledningsutskottets förslag 
 
Nuvarande ommöblering av Tingssalen vid kommunfullmäktiges sammanträden 
kvarstår.  
 
Ingen förändring sker avseende nuvarande placering av ledamöterna vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. 
 
Med detta anses motionen besvarad. 
 

KS § 220 07-06-19 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Nuvarande ommöblering av Tingssalen vid kommunfullmäktiges sammanträden 
kvarstår.  
 
Ingen förändring sker avseende nuvarande placering av ledamöterna vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. 
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KF § 140   DNR: KF/2007.97 
 
Med detta anses motionen besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Nuvarande ommöblering av Tingssalen vid kommunfullmäktiges sammanträden 
kvarstår.  
 
Ingen förändring sker avseende nuvarande placering av ledamöterna vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. 
 
Med detta anses motionen besvarad. 
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KF § 141   DNR: KF/2006.209 
 
Motion angående policy för äldre i Högsby kommun 
 
Enligt ett pressmeddelande från Räddningsverket för cirka en månad sedan, har 
nio av tio kommuner inga särskilt avsatta pengar för äldres säkerhet. Sju av tio 
saknar en skriven policy kring äldrefrågorna. Räddningsverket skriver också att 
”Om inget radikalt görs kommer antalet döda, skadade och kostnaderna för 
samhället att fortsätta öka”. Fallolyckor beskrivs som det största problemet, 
eftersom äldres fallolyckor kostar samhället 4,8 miljarder kronor per år.  
 
Folkpartiet har inte kunnat finna att Högsby kommun har någon policy för hur 
äldreomsorgen och frågorna kring äldres säkerhet ska hanteras. Folkpartiet 
föreslår därför i motion daterad 2006-04-27 
 
- att socialutskottet snarast arbetar fram en policy för hur äldrefrågor ska 

behandlas i kommunen och att denna policy efter behandling i fullmäktige 
omedelbart läggs ut på nätet. 

 
KF § 100 06-04-27 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

SU § 54 06-07-07 
Socialutskottets beslut 
 
Socialutskottet beslutar att ge socialförvaltningen i uppdrag att besvara motionen. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg har upprättat ett yttrande daterat 2007-05-28 av 
vilket framgår att ”socialtjänsten skall ta fram en handlingsplan över hur arbetet 
kring äldres säkerhet och fallprevention skall bedrivas i kommunen, vilka metoder 
som skall användas och hur genomförandet skall ske. En dylik plan bör vara klar 
innan utgången av år 2007”. 

 
KU § 162 07-06-04 

Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att bifalla socialchefens 
skrivelse som svar på motionen. 
_____ 
 

KS § 221 07-06-19 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Socialchef Stellan Lindeberg har upprättat ett yttrande daterat 2007-05-28 av 
vilket framgår att ”socialtjänsten skall ta fram en handlingsplan över hur arbetet 
kring äldres säkerhet och fallprevention skall bedrivas i kommunen, vilka metoder  
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KF § 141   DNR: KF/2006.209 
 
som skall användas och hur genomförandet skall ske. En dylik plan bör vara klar 
innan utgången av år 2007” 
 
Socialchefens skrivelse bifalles som svar på motionen. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Socialchef Stellan Lindeberg har upprättat ett yttrande daterat 2007-05-28 av 
vilket framgår att ”socialtjänsten skall ta fram en handlingsplan över hur arbetet 
kring äldres säkerhet och fallprevention skall bedrivas i kommunen, vilka metoder  
som skall användas och hur genomförandet skall ske. En dylik plan bör vara klar 
innan utgången av år 2007” 
 
Socialchefens skrivelse bifalles som svar på motionen. 
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KF § 142   DNR: KU/2007.225 
 
Försäljning av mark, Mellby 18:1 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerade om försäljning av 
fastigheten Mellby 18:1. 
 

KS § 228 07-06-19 
Kommunstyrelsens förslag  
 
Kommunen avyttrar fastigheten Mellby 18:1 enligt föreslaget köpekontrakt. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunen avyttrar fastigheten Mellby 18:1 enligt föreslaget köpekontrakt. 
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KF § 143  DNR: KF/2007.235 
 
Begäran om ansvarsfrihet för förbundsdirektionen och dess enskilda 
förtroendevalda i Kommunalförbundet Naturbruksgymnasierna i Kalmar län 
 
Granskningen av likvidationsbokslut med skifte av tillgångar 2006-01-01—2007-
05-31 för Kommunalförbundet Naturbruksgymnasierna i Kalmar län är klar och 
revisorerna har avgivit sin revisionsberättelse. 
 
I kommunalförbundet finns en direktion. Fullmäktige i respektive 
medlemskommun måste därför behandla frågan om godkännande av 
årsredovisning och ansvarsfrihet för direktionen. 
 
2006-01-01 övergick kommunalförbundets skolor till nya huvudmän enligt beslut i 
direktionen 2005-06-02 § 20. Därefter har inte kommunalförbundet haft någon 
verksamhet. Tjänster har köpts in för att avveckla förbundet och detta arbete har 
pågått under 2006 och till och med 31 maj 2007. 
 
Öhrlings PricewaterhouseCoopers, som biträtt revisorerna med granskningen, har 
ingående kontrollerat direktionens beslut i fråga om försäljningen av skolorna och 
inte funnit något att anmärka på. 
 
Eget kapital, 1 066 tkr (plus ränta), skall fördelas mellan ägarkommunerna. 
 
Revisorerna tillstyrker att likvidationsbokslutet godkänns, att förbundsdirektionen 
och de enskilda förtroendevalda i detta organ beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2006-01-01—2007-05-31 samt att fördelning av kvarvarande 
bankmedel på 1 066 tkr plus ränta fördelas i enlighet med direktionens förslag. 
 
Med hänvisning till bifogad årsredovisning, revisionsrapport och 
revisionsberättelse föreslås kommunfullmäktige i respektive medlemskommun 
besluta 
 
att godkänna likvidationsbokslutet samt 
 
att bevilja förbundsdirektionen och dess enskilda förtroendevalda i 
Kommunalförbundet Naturbruksgymnasierna i Kalmar län ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2006-01-01—2007-05-31. 
 
Yrkande 
 
Ledamoten Patrik Köhler yrkar bifall till att godkänna likvidationsbokslutet samt 
 
att bevilja förbundsdirektionen och dess enskilda förtroendevalda i 
Kommunalförbundet Naturbruksgymnasierna i Kalmar län ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2006-01-01—2007-05-31.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Patrik Köhlers yrkande att godkänna likvidationsbokslutet samt 
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KF § 143  DNR: KF/2007.235 
 
att bevilja förbundsdirektionen och dess enskilda förtroendevalda i 
Kommunalförbundet Naturbruksgymnasierna i Kalmar län ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2006-01-01—2007-05-31 bifalles.  
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KF § 144  DNR: KU/2007.254 
 
Avsägelse från politiska uppdrag samt fyllnadsval, Ingemar Bergquist 
 
Ledamoten Ingemar Bergquist (kd) avsäger sig omgående sitt uppdrag som 
ledamot i Högsby Bostads AB:s styrelse i skrivelse daterad 2007-07-05. 
 
Valberedningen föreslår att Lars Elmborg (kd) utses till ny ledamot och att Marita 
Björkvall (kd) utses till ny ersättare i Högsby Bostads AB:s styrelse. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ingemar Bergquist entledigas från sitt uppdrag som ledamot i Högsby Bostads 
AB:s styrelse. 
 
Lars Elmborg (kd) utses till ny ledamot och Marita Björkvall (kd) utses till ny 
ersättare i Högsby Bostads AB:s styrelse. 
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KF § 145  DNR: KF/2007.215 
 
Besvarande av enkel fråga angående myndighetsutövning 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-05-27 vände sig ledamoten Leif 
Gustavsson till myndighetsnämndens ordförande Lars Elmborg och frågade hur 
myndighetsnämnden tillämpar sin myndighetsutövning. Behandlas alla lika? 
 
Myndighetsnämndens ordförande Lars Elmborg besvarar frågan nästa 
sammanträde. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Frågan besvaras vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
_____ 
 

KF § 127 07-06-14 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Frågan besvaras vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde redovisar myndighetsnämndens ordförande Lars 
Elmborg hur myndighetsnämnden hanterar sina ärenden gentemot 
kommuninvånarna.  
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 146  DNR: KF/2007.234 
 
Medborgarförslag om uppnyggning av området vid norra infarten i Högsby 
 
Ola Strömbom har lämnat in ett medborgarförslag där han föreslår att 
kommunledningen omgående ser till att området vid norra infarten till Högsby (vid 
rondellen) snyggas upp. Nu ser det helt enkelt för bedrövligt ut med gamla 
rivningsmassor och diverse skrot. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Medborgarförslaget remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 147  DNR: KF/2007.281 
 
Enkel fråga angående ansvarig politiker under semestern 
 
Ledamoten Diana Bergeskans vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa 
Engdahl och frågar vem som hade ansvaret i kommunen när kommunstyrelsens 
ordförande var på semester. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att politiker inte har semester 
och att hon har varit anträffbar under hela sin semester. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
 
Diana Bergeskans är ej nöjd med svaret. 
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KF § 148 
 
Interpellationer  DNR: KF/2007.29 
 
Inga interpellationer har lämnats. 
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KF § 149  DNR: KF/2007.274 
 
Motion om överföringsledning för vatten och avlopp Ruda-Högsby 
 
Socialdemokraterna, genom Rolf Bengtsson och Andreas Furuskog, har lämnat en 
motion där de vill att kommunfullmäktige upphäver sitt tidigare beslut angående 
upprustning av Ruda avloppsrening. Det finns inga beslut som inte går att ändra 
på, när det framkommer väl motiverade argument för underlag, till att fatta nya 
beslut i ärendet. 
 
Motionärerna hävdar, att det idag finns motiv till att häva detta tagna beslut, och 
efter beredning, fatta ett nytt beslut om att projektera och bygga en 
överföringsledning längs riksväg 34, där såväl gråvatten som färskvatten kopplas 
ihop mellan Ruda och Högsby. 
 
I motionens intention föreslås följande åtgärder: 
 
- kommunfullmäktiges tidigare beslut om utförande av åtgärder vid Ruda 

avloppsrening stoppas omgående och upphävs. 
 

- ett nytt beslut fattas av fullmäktige som innebär projektering och byggande av 
en överföringsledning innehållande gråvatten som färskvatten mellan Ruda-
Högsby, samt gång- och cykelväg på samma sträckning. 

. 
- att investeringsbudgetens beslut om att disponera 2 900 000 kr under åren 

2007-2009 för Ruda avloppsrening omdisponeras, till att disponeras för 
projektering och byggande av överföringsledning mellan Högsby och Ruda 
som även omfattar gång- och cykelväg. 

 
- att undersöka möjligheterna till att växla upp dessa pengar i ett projekt. 

 
- att undersöka möjligheterna att få med vägverket på trafiksäkerhetsåtgärderna. 

 
- motionen bör omgående beredas och återkomma till fullmäktige för ett beslut 

om igångsättning av projektering, upphandling och byggande. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 150  DNR: KF/2007/275 
 
Motion om att förlägga utskottsmöten och kommunstyrelsemöten ute i 
verksamheterna 
 
Socialdemokraterna, genom Magnus Gabrielsson, Johanna Klang-Gustafsson och 
Rolf Bengtsson, har inlämnat en motion om att förlägga utskottsmöten och 
kommunstyrelsemöten ute i verksamheterna. 
 
De flesta politiker är fritidspolitiker och är i stort behov av att hålla sig ajour med 
lagar och paragrafer, sätta sig in i frågor som berör de olika förvaltningarna.  
 
Därför föreslås att 
 
- man i största möjliga mån förlägger utskottsmöten ute i verksamheten 

 
- även kommunstyrelsen förlägger en del möten ute i verksamheten 

 
- det avsätts en dag om året där politiker är ute i de olika verksamheterna i 

utbildningssyfte. 
 
 Kommunfullmäktiges beslut 

 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 151  DNR: KF/2007.270 
 
Motion angående filmen ”En obekväm sanning” 
 
Miljöpartiet, genom Gunilla Schollin-Borg, har inlämnat en motion angående Al 
Gores film ”En obekväm sanning”. Filmen bör visas för kommunfullmäktiges 
ledamöter i studiesyfte under hösten. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunfullmäktiges presidium för beredning. 
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KF § 152  DNR: KF/2007.279 
 
Information om konstutställning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson informerar om 
konstutställningen ”Mellan realitet och sagoland” som pågår under tiden 18 
augusti – 16 september. Fullmäktiges ledamöter får möjlighet att teckna sig på en 
bemanningslista för öppethållande i kommunhuset. Invigning sker lördagen den 18 
augusti. 
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KF § 153   
 
Tack för uppvaktning 
 
Ledamoten Diana Bergeskans tackar fullmäktiges ledamöter för uppvaktningen 
med anledning av hennes högtidsdag. 
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